
Generalforsamling 5/2-2014 for Grundejerforeningen Knolden

Der indkaldes hermed til ordinær generalforsamling for GF Knolden onsdag den 5/2 kl 19
i Greve medborgerhus lokale 5+6.

Kom og få en øl/vand og et stykke kage med de øvrige
beboere.

Dagsorden:

1. Valg af dirigent.

2. Formanden aflægger beretning.

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab.
Budget og kontingentfastlæggelse: Bestyrelsen foreslår igen 300 kr. pr år.

4. Indkomne forslag
4.1 Bestyrelsen stiller forslag om at øvrige bestyrelsesmedlemmer fremover modtager
vederlag svarende til det årlige kontingent.

5. Valg af formand
Peter Toft, Mosebakken 23  genopstiller.

6. Valg af øvrige pladser i bestyrelsen – der er en plads, der skal vælges.
Følgende er på valg:
Heino Sayk, Tranebærvej 9 - genopstiller

7. Valg af to suppleanter

8. Valg af to revisorer

9. Valg af to revisorsuppleanter

10. Eventuelt

Vedtægter kan findes på http://www.knolden.net/GF_Knolden_vedtaegter.pdf



Beretning fra bestyrelsesformand Peter Toft

2013 har været et godt år. Efter 56 års problemer med dårlig asfalt på Tranebærvej fik vi endelig en
afgørelse fra Greve kommune, at de overtager hele vejen som kommunal vej. Efterfølgende er vejen
blevet asfalteret. Jeg har haft en langtrukken dialog over årene med Greve kommune om dette. Skønt
at få lukket dette kapitel af problemer.
Der er desuden håb og tro på, at Mosebakken tilsvarende ender som kommunal vej. Stort set alle
beboere har indsendt ansøgning om dette og embedsmænd i Greve kommune støtter nu også op om
dette. Jeg har drevet dette som privat person.

Mosebakkens asfaltkanter blev ødelagt 89 steder ind mod de ulige numre, da vi fik lagt
luftledningerne i jorden i maj 2012.Greve kommune havde desværre aftalt med DONG energy og
entreprenøren at fejl og mangler først skulle udbedres ved 1. års eftersynet. En ekstremt ringe aftale
efter min mening. Fra april til oktober har jeg haft en “intensiv” dialog med Greve kommune, da der
ikke skete ret meget. Der blev godt nok markeret på vejen, hvor der manglede asfalt, men i flere
måneder var der ingen fremdrift. Efterhånden blev jeg rullet ind i flere og flere underlige emails mellem
de andre parter, men entreprenøren dukkede 29. oktober og fik lappet asfalten  “kun” 1,5 år efter
skaden opstod. Pinligt og meget arbejde for mig!

Bestyrelsen har i april afvist en ansøgning fra en anden grundejerforening om at oprette stien, der
forbinder Æblerosevej/Elmevej med Højdevej, da det var så dyrt, at vi ikke bare ville tage beslutning
om dette. Vi har ikke hørt om dette projekt sidenhen.

Under den anden storm i december væltede et af træerne på Mosebakken 19 ned i gavlen på
Mosebakken 17 (som det kan ses på http://surl.dk/d7s/). Heldigvis var der “kun” materiel skade. Flere
af naboerne har været fantastiske til at hjælpe, og især Birger Guldmann har knoklet bravt med at
skære en stor del af træet ned. En stor tak og dejligt at se så godt naboskab.

Bestyrelsen har netop med baggrund i de to storme diskuteret om de store træer på det grønne
område skal beskæres senere i år. Bestyrelsen er opmærksom på fredningsklausulen på området,
men vi skal nødig stå med en stormskade.

Jeg vil til sidst gerne takke Kurt Worsøe, Multebærvej 9 for en ihærdig indsats over flere år for at få
opsat en bom for enden af Løvstien ud mod Multbærvej. Greve kommune endte med at påtage sig
denne opgave.

Husk at I gerne må sende jeres emailadresse til mig <pto@knolden.net> så bestyrelsen kan emaile
medlemmerne. Det er i praksis et fåtal af emails, men med meget relevant information. Husk at
anføre din adresse.

Peter Toft, formand for Grundejerforeningen Knolden
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